

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



Styrelseprotokoll maj ver. 2

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: SLK HUS styrelsemöte maj.pdf

Storlek: 170394 byte

Hashvärde SHA256:

cb2ba77a07d54e811f532a32c856a6814910bf98e0c64c4d99d3847e85b36867

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.

För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 3:

JENNY ANDERSSON MÅRD

Signerat med BankID 2023-10-02 16:12 Ref: 9cc9ec38-e468-4b65-a1db-8d0999f50a5f

Cattlin Marques

Signerat med BankID 2023-10-02 16:04 Ref: 731373b4-e4b1-4a9d-bdf6-02d3693e9fb4

DOROTHEA LEDINEK

Signerat med BankID 2023-10-02 14:04 Ref: 0ccdd1ad-da08-4b7c-aa1a-f75a2b3caaa0



Mötesprotokoll 2023-05-25

Svenska Lapphundklubben

Organisationsnummer: 816-000 5545

Plats: Digitalt möte via Zoom

Deltar: Cattlin Marques, Dorothea Ledinek, Jenny Andersson-Mård, Johanna Boström Stone §1-§15+§17c, Mari Sjölund, Åsa Äng Eriksson, Elisabeth Kaatari-Lindblom §1.-§10.

Lämnat återbud: Lotta Sjaunja

§ 1. **Mötets öppnande**

Ordförande Cattlin hälsade alla välkomna och öppnade mötet

§ 2. **Fastställande av dagordningen**

Mötet beslöt att fastställa dagordningen.

§ 3. **Val av justerare**

Mötet beslöt att välja Dorothea som justerare.

§ 4. **Föregående protokoll**

Föregående protokollet gicks igenom. Det finns utlagt på SLK hemsida.

Mötet beslöt att lägga protokollet till handlingarna.

§ 5. **Inkommande och utgående skrivelser**

Mötet gick igenom ingående och utgående skrivelser

§ 6. **Ekonomi**

Johanna har ännu inte kunnat påbörja sitt arbete relaterat till att det inte är helt klart med kontotecknare hos banken. Därav finns inget att rapportera.

§ 7. **Jubileumsåret**

a). **Rapport från Skara**

SLK HUS erhållit rapporter om att inga deltagarpriser delades ut på utställningen enligt plan. Det har framkommit att det blivit missförstånd i kommunikationen, då det fanns en hel kartong med deltagarpriser som istället skickades tillbaka till ordföranden.

Det var även bestämt att SLK skulle bjuda på tårta, vilken även hade beställts. En del utställare rapporterar om att det inte bjudits på tårta, medan arrangören säger att de gjort det. Utifrån det som inträffat bedömer huvudstyrelsen att utställningar i framtiden behöver struktureras upp bättre.

De jubileumspriser som skulle delats ut, har nu kommit hem och kommer att skickas ut till de som är berättigade att få dem. Mötet diskuterar huruvida man ska kompensera för uteblivna deltagarpriser och på vilket sätt som är lämpligt. Det fanns två förslag. Det ena var att skicka ut deltagarpriser till samtliga 80 anmälda ekipage, vilket skulle kosta en del. Det andra var att kompensera med ett presentkort motsvarande deltagarprisets värde.

Mötet beslöt att ge utställningskommittén (UK) i uppdrag att ordna med en struktur och checklista inför framtida utställningar.

Mötet beslöt även att ersätta de uteblivna deltagarpriserna med ett presentkort i motsvarande värde som kan användas på SLK utställning. Detta kommer att skickas ut via mail.

b). Profilartiklar till försäljning

SLK HUS har inför det pågående jubileumsåret tagit fram profilartiklar som delas ut på utställningar och tävlingar. Via SLK FB har det skickats ut en förfrågan för att undersöka om det finns intresse hos medlemmar att kunna köpa dessa profilartiklar. Intresset visade sig vara stort. Mötet diskuterade om det ska beställas in mer profilartiklar till försäljning. Mötet även upp att rasklubbarna påtalat att det finns medlemmar som vill ha profilartiklar. Tidigare fanns ett lager med profilkädder för Svenska Lapphundsklubben. Lagret bara ökade och ökade i storlek då intresset var lågt. Mötet kom fram till att loggan ska laddas upp samt att rasprofilartiklar ska tas fram på en on demand tjänst. På så sätt kan medlemmen själv välja vilken artikel den vill ha tryck på och SLK slipper ligga på ett stort lager.

Mötet beslöt att ha en del av jubileumspriserna till försäljning.

Mötet beslöt att ge Johanna i PR-kommittén i uppdrag att undersöka möjligheten att sälja profilartiklar on the demand.

c). Middagen i Sundsvall.

Mari har fått en offert från restaurang Grankotten på Norra Berget. Offerten kommer att vidarebefordras till övriga styrelsemedlemmar. Mari kommer även att fortsätta undersöka fler alternativ.

Mötet beslöt att bordlägga frågan och invänta offerter för att kunna ta beslut på nästa möte.

§ 8. Utställningskommittén rapporterar

Mari rapporterar att utställningskommittén försöker att få ihop utställningen i Vännäs. I dagsläget är det lite tunt på prisbordet och Mari rapporterar att man gärna tar emot sponsring från både företag och privatpersoner. Lapsk vallhund planerar att ha medlemsträff i Vännäs och undrar lite över hur tidsplanen ser ut.

§ 9. PR rapporterar

Johanna har inget att rapportera

§ 10. Avelskommittén rapporterar

Dorothea rapporterar att det har skickats ut en förfrågan till respektive rasklubb om representant till SLK AK. Hittills har SRSL inkommit med ett förslag på kommittémedlem från svensk lapphund. SRSL undrar vilken roll SLK AK kommer spela. SLK AKs roll blir att följa rasklubbarnas avelsarbete och fungera som en länk mellan rasklubb, SLK HUS i avelsfrågor samt att arrangera avelskonferenser.

Dorothea tog upp fördelarna med att överföra rasklubbarnas data för de olika sjukdomarna och andra åkommor hos raserna till den offentliga databasen som Lappalaiskoirat RY har skapat och att i framtiden inhämta samtycke för publicering redan när ägaren registrerar sjukdomen. Frågan har tagits upp med SRFL, som uttalat att beslutet ligger hos SLK. Rasansvaret är dock delegerat från SLK som specialklubb till respektive rasklubb. Denna fråga ska således hanteras av rasklubben. När ett hälsoreultat ska läggas ut offentligt krävs även att hundens ägare ger sitt samtycke till det. Dorothea undrar hur man på bästa sätt skulle kunna få medlemmar involverade i frågor gällande hälsan hos raserna. Mötet diskuterade vikten av att en avelskonferens arrangeras för alla tre raser i ett försök att engagera även vanliga medlemmar i avelsfrågor.

§ 11. Rapport tidning, webb och facebook

Cattlin meddelar att sista korrekturläsningen är gjord för nästa nummer av Lapphunden och att tidningen har skickats iväg för tryck. Gällande SLK's hemsida, så togs vid förra mötet beslut om att ta extern hjälp vid behov. Detta beslut kvarstår. Cattlin har dock suttit med wordpress och fått en hel del att fungera. I dagsläget kommer styrelsen själv försöka ordna med hemsidan. Cattlin meddelar även att hon uppdaterar och informerar om saker via Svenska Lapphundsklubbens facebookside.

§ 12. Tävlingskommittén rapporterar

Det finns i dagsläget ingen tävlingskommitté tillsatt. Platsen som sammankallande är vakant och styrelsen har lagt ut en annons om detta i

kommande nummer i Lapphunden. Förfrågan har även gått ut till respektive rasklubb om detta. Trots att SLK haft god framförhållning med tid och plats för lapphunds SM, har intresset för tävlingen visat sig vara låg. Det har endast inkommit ett fåtal anmälningar, vilket i dagsläget gör att styrelsen bedömer att det inte är ekonomiskt försvarbart att genomföra tävlingen. Endast 8 ekipage i alla grenar är anmälda för tävlingen.

Mötet beslöt att skicka ut information till samtliga rasklubbar om situationen och be om rasklubbarnas åsikt och förslag. Röstning om Lapphunds-SM kommer att ske inom huvudstyrelsen måndag 29 maj via mail.

§ 13. Möte med rasklubbarna

Relaterat till att det varit mycket med bland annat den stundande Vännäsutställningen, har det ännu inte genomförts något möte med rasklubbarna. Mötet diskuterade huruvida man ska försöka få till ett möte innan eller efter midsommar, men var överens om att det är viktigt att få till det så fort som möjligt.

Mötet beslöt att ge Dorothea i uppdrag att ta fram förslag på datum för mötet samt att ta kontakt med rasklubbarna.

§ 14. Uppdrag från fullmäktige

a). Policy

Mötet diskuterade en policy för Special- och rasklubbarna, då det framkom konstruktiv kritik om att policyn som fanns behövde utvecklas mera. Mötet diskuterade hur man ska få fram en policy som alla tre rasklubbar kan stödja. Mötet diskuterade även när deadline för rasklubbarna att skicka in förslag till SLK ska vara. Därefter kommer styrelsen att arbeta med de förslag som inkommit från rasklubbarna

Mötet beslöt att skicka ut frågan på remiss till samtliga tre rasklubbar så att de får vara med och bestämma hur policyn ska se ut.

b). SM-regler.

På fullmäktigemötet i maj, diskuterades SM-regler till Lapphunds-SM och hur man ska få fram regler som alla tre rasklubbar kan stödja. Tidigare har beslut om SM-reglerna endast kunnat tas på ett fullmäktigemöte. Det har dock varit aktuellt med nya regler under en längre tid. Därför beslutade man på fullmäktigemötet att riva upp det gamla beslutet om att reglerna endast går att ändra/revidera på ett fullmäktigemöte. I samband med detta gav fullmäktigemötet SLK HUS i uppdrag att ta fram nya regler inför Lapphunds-SM 2024. Mötet diskuterade hur man på bästa sätt ska kunna få fram nya SM-regler, där alla rasklubbar känner sig delaktiga i beslutet och kan stå bakom reglerna.

Mötet beslöt att skicka ut frågan på remiss till de rasklubbarna så att de får vara med och komma med förslag till regler för Lapphunds-SM.

§ 15. Nordiskt samarbete

SRFL fick förfrågan om ett samarbete med NLK. Då SLK är specialklubben, sker samarbetet lämpligast med SLK och övriga nordiska lapphundsklubbar. Mötet ställer sig positiva till ett samarbete, då det bland annat framkommit att de olika ländernas specialklubbar lagt utställningar samma helger och således konkurrerar om utställare. Mötet diskuterade hur man skulle kunna få till ett möte med övriga länders rasklubbar och när ett möte skulle kunna vara aktuellt att genomföra .

Mötet beslöt att anordna ett gemensamt möte för att inleda ett eventuellt samarbete med de nordiska specialklubbarna. Tanken är att kunna samordna och eventuellt genomföra gemensamma aktiviteter i framtiden. Mötet ger i uppdrag till Cattlin att sköta denna kontakt med de nordiska rasklubbarna. Förslaget i dagsläget är att ha mötet i Stockholm i december. Cattlin ska kolla på olika lösningar för mötet. Styrelsen kommer ta beslut i frågan senare under året.

§ 16. Kommunikation inom SLK

Johanna tror att rasklubbarna kommer uppleva en bättre fungerande kommunikation om vi bollar frågor med rasklubbarna. För att undvika eventuella missförstånd i protokoll är förslaget att i framtiden skicka ut mötesprotokoll till rasklubbarna två dagar innan de publiceras på hemsidan. Således kan huvudstyrelsen hinna svara på eventuella frågor som kan uppstå i samband med att protokollet når rasklubbarna. Det är viktigt att hitta kommunikationsvägar som fungerar.

§ 17. Rapporter från rasklubbar

a). Utse kontaktpersoner?

Mötet diskuterade att utse en specifik person som kontaktperson för respektive rasklubb och diskuterade vem som skulle ha det ansvaret. Arbetsbeskrivningen för en kontaktperson är att ta kontakt med rasklubben för sin ras inför SLK-möten och se om rasklubbarna vill att något ska tas upp av HUS.

Mötet beslöt att utse Johanna som kontaktperson för Lapsk Vallhund, Cattlin för Svensk Lapphund och Jenny för Finsk Lapphund.

b). Finsk Lapphund

Svenska Rasklubben Finsk Lapphund har inget att rapportera.

c). Lapsk Vallhund

Under tidigt år 2022 valde Svenska Rasklubben Lapsk Vallhund att skicka en förfrågan SKK Föreningskommitté (FK) om att lämna specialklubben Svenska Lapphundsklubben. Denna fråga grundade sig i att man från rasklubbshåll inte kände sig delaktiga i specialklubben. Svar på frågan har dock dröjt.

SKK FK har nu återkopplat till SLK HUS. Dels har de låtit meddela att sådana här frågor ska gå via specialklubben och inte skickas direkt från rasklubben till SKK FK av rasklubben. SKK FK har också låtit meddela att Lapsk Vallhund inte kan ingå i annan specialklubb än Svenska Lapphundsklubben. Detta för att SKK anser att Svenska Lapphundsklubben är den klubb där Lapsk Vallhund passar in. SKK har lagt rasansvaret för Lapsk Vallhund på SLK, som i sin tur delegerat ansvaret vidare till rasklubben. Enda sättet för SRLV att lämna nuvarande specialklubb, är att lägga ner rasklubben. Om det sker, kommer man även förlora rasansvaret som per automatik faller tillbaka på SLK. Och de eventuella tillgångar som idag finns i rasklubben, skulle då även tillfalla specialklubben. Nuvarande ekonomi skulle således inte kunna användas för att bilda en egen klubb.

Mötet beslöt att skicka denna information vidare till Rasklubben Lapsk vallhund.

d). Svensk Lapphund

Svenska Rasklubben Svensk Lapphund har inget att rapportera.

§ 18. Områdesgrupper

Dorothea frågade om områdesgrupper verkligen behövs. Områdesgrupper är något som det beslutats om på ett fullmäktige, varvid det är ett fullmäktigeuppdrag. Meningen med de områdesgrupperna man skapat, är att man från specialklubbshåll vill försöka få en aktiv medlemsklubb, där aktiviteter anordnas för medlemmarna. I dagsläget är områdesgrupperna uppdelade i tidigare distriktsindelningar; Södra, Västra, Östra, Mellansvenska, Nedre Norra och Övre Norra. Mötet diskuterade områdesgrupper och framtiden för dem, då det finns många som inte vill binda upp sig över lång tid för uppdrag. Tanken är att det kanske skulle vara lättare att i framtiden bara ha personer spridda över landet som hittar på olika aktiviteter. I ett sådant fall skulle man behöva be medlemmar att höra av sig i god tid till SLK så att specialklubben eventuellt kan stötta upp ekonomiskt om man exempelvis skulle vilja hyra in en instruktör eller dylikt.

Områdesgrupperna har fått en egen sida på hemsidan. Där finns information om vilka som är kontaktpersoner. I framtiden får man diskutera en eventuell proposition om områdesgrupperna ska tas bort för att ersättas med kontaktpersoner för olika områden. Fråga om områdesgruppernas framtid kommer tas upp vid senare tillfälle.

§ 19. Övriga Frågor

a). Avtackning

Mötet diskuterade om man skulle ha någon typ av avtackning för de som valde att inte fortsätta sitt uppdrag i SLK HUS vid årets fullmäktigemöte. Mötet tycker det är viktigt att man ger något användbart; förslagsvis en jubileumsgåva.

Mötet beslöt om att ge Mari i uppdrag att skicka ut en gåva till de som slutade vid årets fullmäktigemöte. Mari kommer att skicka med ett tackkort med gåvan.

§ 20. Nästa möte

Mötet beslöt att ha nästa möte 27 juni klockan 19:00 via zoom.

§ 21. Mötets avslutande

Ordförande Cattlin tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.